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Dobrý den,

dovoluji si tímto požádat, dle zákona o svobodném přístupu k informacím, o informaci,
jakým způsobem řešíte případy, kdy se Vaši úředníci dopouštějí průtahů v řízení a nepostupuji
v zákonných lhůtách. Tim nemyslfm v rámci současného korona stavu, to je asi pochopitelné,
ale za standardního stavu. Jsou úřednici za takové průtahy v řízení trestáni, jsou jím alespoň vytýkány?
Hrozí jím snížení platu, nebo to, že nedostanou bonusy? Přijali jste nějaká systémová opatřeni k řešeni
situací, kdy úředníci nepostupuji v zákonných lhůtách?

Nezlobte se, ale přijde mi, že v posledních čtyřech letech úředníkům naprosto zásadně vyrostly platy,
ale mohou si dělat co chtéji. Nerada bych paušalizovala, ale občas mám takový dojem, že jim projde všechno
a nikdo nad nimi nevykonává skutečný dohled. Proto Vás právě žádám infnr‘sr
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‚ MESTSKY URAD 5 L1ád. znak

Prosim, poslete mi ln!ormacr do me datove schranky ‚

NOVE MESTO na Moravě
Předem Vám moc děkuji. os Žďár nad Sázavou

Zprucovat,,
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